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Per e-mail verzonden

Gemeenteraad en
Burgemeester en wethouders
van Heerenveen
Postbus 15000 
8440 GA  Heerenveen

Jubbega, 24 juni 2020

Geacht(e) leden van de gemeenteraad/college,

Hierbij wil ik graag het volgende bij u onder de aandacht brengen.

Een faillissement van ruim 16 jaar heeft er voor gezorgd dat wij op dit moment in een 
ingewikkelde situatie terecht zijn gekomen.  Na een  jarenlange strijd met curatoren en 
advocaten, is de woning aan de … te … Jubbega in februari 2017 door de curator verkocht. 
De opbrengst is geheel naar de curator gegaan.

Het faillissement en de verkoop van de woning hebben veel impact op het gezin gehad, maar 
bij de pakken neer gaan zitten was geen optie. De curator heeft ons de kans gegeven om de 
camping te mogen behouden, zodat hier op dit moment en in de toekomst de inkomsten 
mee kunnen worden verdiend. De camping is voor mij de  grootste bron van inkomen en 
wanneer er niet bij de camping gewoond mag worden is het onmogelijk om een 
goedlopende camping te blijven exploiteren.

Het zou een taak van de gemeente moeten zijn om de ondernemers in de gemeente te 
steunen en vooral nu in deze zware tijd door de gevolgen van het coronavirus. Daarnaast is 
uw gemeente op dit moment bezig om een financiële impuls te geven aan de aantrekkings-
kracht op het gebied van recreatie en toerisme en de beleving in de dorpen en het 
buitengebied.

De camping Minibospark Jubbega, gelegen aan …, heeft een officieel adres toegewezen 
gekregen met eigen aansluitingen voor elektra en water. De situatie is destijds voorgelegd 
aan  de gemeente waarna deze heeft toegezegd dat het chalet op de camping mocht worden 
gebruikt als woning en dat het geen probleem was om ons op dit adres in te schrijven.



In een brief van 19 december 2019 komt het college met de mededeling  dat er gehandhaafd 
moet worden en dat het chalet bewoond wordt in strijd met het bestemmingsplan. Tevens 
wordt er al gesproken dat er het voornemen is om een last onder dwangsom op te leggen.

Onze voormalige bedrijfswoning aan … is in februari 2017 door de curator verkocht. De 
huidige eigenaren weten dat er op de woning/het perceel de bestemming          
‘Verblijfsrecreatieve doeleinden 2’ rust  en dat het een bedrijfswoning is waarin op dit 
moment wordt gewoond wat dan óók in strijd is met het bestemmingsplan. Hier wordt door 
de gemeente niet gehandhaafd maar wordt naar een oplossing gezocht.
Er is hiervoor namelijk een aanvraag ingediend door de nieuwe eigenaren om een 
vergunning te krijgen voor logiesfunctie. Na het lezen van het college d.d. 18 juni 2020 was ik 
erg verbaasd dat er een voorstel ligt om medewerking te verlenen aan een omgevings-
vergunning, waarbij de raad een verklaring van geen bedenkingen zal worden gevraagd en 
dit alles zonder het huidige bestemmingsplan aan te passen. De bestemming wordt hierdoor 
niet gewijzigd.

Het kan toch niet zo zijn dat de gemeente Heerenveen met twee maten gaat meten wat 
betreft de handhaving? 

Het lijkt mij dan ook meer dan redelijk dat er opnieuw wordt gekeken naar deze situatie  
want waarom wil de gemeente wel meewerken met de situatie aan Kromhoutsreed 6 en 
niet met de situatie aan Kromhoutsreed 6A.

Wellicht is het een idee om de locatie te komen bezoeken en aan de hand daarvan tot een 
passende oplossing te komen voor beide partijen.

In afwachting van uw reactie.

Hoogachtend, 

GEANONIMISEERD


